
BEHOVSVURDERING 
INNEBANDYBANE (UTE) – KARMØYHALLEN IDRETTSANLEGG 
 
Om søkeren: 
Klubben vår heter Karmøy Innebandyklubb og ble stiftet i 2010, for å gi 
innebandymosjonistene i området et klubbtilbud. I 2015 startet klubben opp med innebandy 
for utøvere med nedsatt funksjonsevne. Et lag fra klubben fikk æren av å bli det første 
innebandylaget til å representere Norge i Special Olympics i 2017. Vi kom hjem med 
gullmedaljer og mye positiv oppmerksomhet. For oss startet det virkelige arbeidet med 
idrettsinkludering etter at vi landet på flyplassen med gullmedaljer. Som en av 
lagkameratene våre sa: «Nå e eg så goe i innebandy at eg kan trena ungar som vil læra seg å 
spela, dribla, skyta og sånn.» Etter dette har vi fortsatt utviklingen med for eksempel 
idrettsskole for barn som trenger tett oppfølging, trenere som også er parautøvere og ved 
forrige offisielle telling telte klubben 60 utøvere med nedsatt funksjonsevne. Med dette er vi 
en av Norges største idrettslag målt i antall parautøvere. Klubben har i dag 200 medlemmer 
og har ordinære barne, ungdom og voksenlag.  
 
https://www.facebook.com/specialolympicskarmoy 
https://www.facebook.com/karmoyibk 
https://www.karmoyibk.no/ 
 
Type anlegg, universell utforming: 
-  Nærmiljøanlegg 
-  Fleraktivitetsområde. 
-  Innebandybane ute. 
- Som vist i andre vedlegg er anlegget universelt utformet og spesialt tilrettelagt for el-
innebandy.  
 
Historikk banen: 
Sesongen 19/20 ble Sørvest-bandyregion tildelt midler for å bygge utendørs baner i 
regionen. Norges bandyforbund inngikk samarbeidsavtale med leverandøren Pureplay om 
levering av multisportgulv fra Bergo flooring og utendørs vant fra Swerink. I 2020 ble 8 baner 
fra Pureplay med størrelsen 10x20 meter montert i Norge. Regionen fikk også i 2021 tildelt 
gaver til utebaner, og Karmøy innebandyklubb sammen med 3 andre klubber i regionen 

tildelt Kr. 125 000 hver for å kjøpe baner av Pureplay til Kr. 250 000,-. Klubbene måtte selv 
finansiere kr. 125 000. Klubben mottok gaven og kjøpte banen i 2021. Vant og gulv ble lagret 
i påvente av videre avklaring.    

 
Etter tildelingen begynte jakten på et egnet område for å plassere banen. Sommeren 2022 
ble nåværende plassering foreslått i dialogen med kommunen. Høsten 2022 ble det inngått 
avtale mellom Karmøy kommune og Karmøy IBK. Området vi fikk disponere var en inngjerdet 
tennisbane i svært dårlig stand med målene ca. 37x18 meter. Fordi det disponible området 
var mye større enn den innkjøpte banen, gikk klubben i gang med prosessen mot å utvide 
banen til 15x30 meter med mulighet til avdeling, slik som den er i dag. Etter omfattende 
forberedelser og rydding ble betongsålen til banen lagt januar 2023. I løpet av juni var banen 
montert og alle regninger for hele banen betalt. 
 

https://www.facebook.com/specialolympicskarmoy
https://www.facebook.com/karmoyibk
https://www.karmoyibk.no/


Det foreligger videre planer for utvikling av anlegget, men vi avventer dette til finansiering er 
avklart. 
 
Eksempler på utviklingsprosjekter: 

- Bod/utstyrs bod/lite oppholdsrom. 
- Lys til utebanen og tilkobling til strøm. Det er lagt godkjente trekkerør under 

betongen. 
- Enkel tribune/flere sitteplasser. 
- Forbedring av gjerdet og ny inngangsport. 
- Permanente skilter. 
- Tilgang på vann til for eksempel høystrykkspyler. 
- Diverse vedlikeholds utstyr 
- Binge for oppbevaring av løv 

  
2. Behov, brukere av anlegget, medlemmer i klubb, innbyggertall og befolkningsdata 
     -  I Karmøy kommune er det ca. 43 000 innbyggere. 
     -  I Kopervik bor det ca. 12 000 innbyggere og området rundt Karmøyhallen er et av de      
      feltene med mest utbygging. 

- Banen ligger i nærheten av videregående skole, folkehøyskole og barnehage. To 
barneskoler og en ungdomsskole ligger i sykkelavstand 

- Ut ifra besøkstallene siden i sommer håper vi 1500-2000 unike brukere pr sesong. 
Dette inkludere klubbens ca. 200 medlemmer som ved anledning vil bruke anlegget 
til treninger og turneringer. Vi antar at de fleste brukerne av anlegget vil være barn, 
ungdom og klubbens paraidrettsutøvere. 
  

På Karmøy er det de tradisjonelle idrettene som fotball og håndball som står sterkest. Øya 
mangler et utendørs innebandyanlegg, og det har vi tenkt å gjøre noe med. Med gullheltene 
fra 2017 i spissen, er vi nå i gang med å skape et anlegg som er åpent for alle. Her er et 
innslag fra lokal tv som viser når betongdekket legges på dugnad: 
https://tvh.no/2023/01/03/innebandylaget-bygger-utebane-kan-spille-hver-dag/  
 
På dagtid vil vi samarbeide med skoler og barnehage og tilby utstyr og nødvendig opplæring 
for å ha det moro med kølle og ball. På kvelder og i helger vrimler det med barn og ungdom i 
området, og vi er sikre på at vi med å gjøre innebandy tilgjengelig for alle, vil flere oppleve 

mestring med idretten. Alle vil ikke bli fotball eller håndballspillere. Mangfold i idretten er 
bra!  
 

3. Hvordan anlegget er vurdert i kommunens planer. 
 
I siste oppdatering av kommunens handlingsprogram for idrett og fysisk aktivitet. Står 
utendørs innebandybane på 8 plass i forhold til nærmiljøanlegg. 
  
4. Hvor anlegget ligger i forhold til andre anlegg (avstand), spesielt lignende anlegg.  
 

Det finnes ingen lignede anlegg på fastland Karmøy og det er i Koperviks området som 

innebandyaktiviteten er størst på Haugalandet.   

https://tvh.no/2023/01/03/innebandylaget-bygger-utebane-kan-spille-hver-dag/


 Som vist i annet vedlegg er banen plassert ved Karmøyhallen idrettsanlegg som blant annet 

inneholder idrettshall med flerbrukshall, svømmebaseng og flerbrukshall. Innebandybanen 

ligger ved siden av kunstgressbane, sandvolleyballbane, to tennisbaner og utendørs 

basketballbane. 

5. Hvem som skal drifte anlegget 

Klubbens paridrettsavdeling har ansvar for å drifte anlegget. 

 

 


